
Protokoll tävlingssektionen ÖOR 17/8 2015 

 

1. Ordförande öppnar mötet. 
2. Närvarande: Anette, Pernilla, Cecilia, Sara ,Stella, Pia 
3. Till att justera dagens protokoll väljs Cilla 
4. Dagordningen godkänns. 
5. Föregående protokoll godkänns. 
6. Ekonomi – Anette presenterar de ekonomiska resultaten just nu, vi ligger på + 

99538,050 och då är dressyrtävlingen ej inräknad. Anette mer oss notera att 
veterinärkostnaden på nationella hopptävlingarna översteg intäkterna. 

7. a) Huvudstyrelsen: Anette går på nästa möte istället för Pernilla. Föreningen ska visa 
upp sig på Sportyran. 
b) Sponsring: Nya dressyrkuren är på plats, dock ej klar. Mötet beslutar att vi ska fixa 
i ordning de andra kurerna.  
Mötet beslutar att på medlemsmötet försöka få till en sponsorgrupp inför tävlingarna 
2016 med representanter från alla grenarna. 
c) Träning och tävling: De som ansvarar för träningar måste vara noga med att så fort 
som möjligt efter träningen skicka faktureringsunderlag till kansliet. 
Vi flyttar klubbdressyren i dec till jan, då vi ansökt om regional juldressyr 6 dec. 
Sara och Anette ska lära upp sig på tekniken. 
Sara kolla priser på siffror, flaggor, tyngder till infångare samt en skylt: CAFETERIA 
 

      8. Månadsplanering. 
- Medlemsmöte söndag 23/8, vi diskuterar punkter att ta upp och vilka tävlingsförslag 
vi ska lyfta fram. 
 

9. Aktivitetslista.  
Mötet beslutar att ryttargalan ska bli en avslutningsmiddag istället. 

10. Övriga frågor.  
Vi ändrar tid för medlemsmötet till 18.00 
 

      11. Nästa möte:  Ej bokat 
 
 
Vid protokollet: Sara Ebbeståhl______________________________ 
 
Justerare:_______________________________________________ 

 


